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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro bezpečnost ZHMP   

ZÁPIS z 16. jednání 

Výboru pro bezpečnost ZHMP konaného dne 9. 6. 2020 v 15:00 hod. 

Operační středisko krizového řízení, místnost č. 407, Nová radnice, Mariánské náměstí 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., Ing. Lubomír Brož, Mgr. Karel Hanzlík, Ing. Jan Hora, Milan Maruštík, RNDr.  

Daniel Mazur, Ph.D., Mgr. Martin Pacovský, Mgr. Petr Prchal, MPA  

Omluveni: Mgr. Jiří Knitl, Mgr. MPhil. Jakub  Drápal, MUDr. Tomáš Kaštovský    

Hosté: JUDr. Markéta Štalmachová - ředitelka BEZ MHMP, Ing. Eduard Šuster - ředitel Městské policie hl. m. 
Prahy, Mgr. Tomáš Stařecký - ředitel Správy služeb hl. m. Prahy, MUDr. Petr Kolouch, MBA – ředitel ZZS 
HMP, plk. Ing. Luděk Prudil – ředitel HZS hl. m. Prahy, plk. Mgr. Petr Matějček – náměstek ředitele KŘ 
pro vnější službu, Ing. Mgr. Jana Malimánková – specialistka krizového plánování    

Jednání řídil: Mgr.  Jiří Koubek, DiS., předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP      

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

4. Příprava hl. m. Prahy na nedostatek pitné vody a extrémní sucho 

5. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za březen až květen 2020 

6. Zpráva o činnosti MP HMP za březen až květen 2020 

7. Informace o činnosti ZZS HMP za březen až květen 2020 

8. Informace o činnosti HZS HMP za březen až květen 2020 

9. Informace o činnosti Správy služeb HMP za březen až květen 2020 

10. Různé a závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda výboru Koubek přivítal přítomné členy výboru a hosty na 16. jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP. 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Program jednání byl odsouhlasen přítomnými členy. 
přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 
 
Ověřovatelem zápisu byl určen člen výboru Mgr. Martin Pacovský. 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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3. Materiály náměstka primátora Ing. Petra Hlubučka 

 
Tento bod okomentoval předseda výboru Koubek. TISK:R-36174 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Darovací 
smlouvě č. DAH/39/01/000197/2019 uzavřené mezi hlavním městem Prahou a Českou republikou - Krajským 
ředitelstvím policie hl. m. Prahy se týká příznivějších podmínek nákupu defibrilátorů. Díky tomuto mohou pořídit 
větší počet těchto přístrojů. Náměstek Matějček z KŘ Policie HMP k tomu doplnil, že po konzultaci se ZZS HMP není 
potřeba defibrilátorů za částku 60 tis./kus, ale postačí cena 39 900 Kč/kus. Kvalita bude splněna a místo 60ti ks 
mohou nakoupit až 98 ks defibrilátorů za stejnou cenu. 
 

Usnesení: 

Výbor pro bezpečnost ZHMP bere na vědomí předložený tisk: R-36174 k návrhu na uzavření Dodatku č. 
1 k Darovací smlouvě č. DAH/39/01/000197/2019 uzavřené mezi hlavním městem Prahou a Českou 
republikou - Krajským ředitelstvím policie hl. m. Prahy a podporuje jej v předloženém znění. 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
 

 

4. Příprava hl. m. Prahy na nedostatek pitné vody a extrémní sucho 

Úvodní slovo k tomuto bodu provedla JUDr. Markéta Štalmachová, ředitelka odboru bezpečnosti. Problematika 
sucha na území hl. m. Prahy je v kompetencích odboru bezpečnosti, odboru ochrany prostředí a HZS HMP. Proběhla 
úvodní schůzka, na které bylo řečeno, jaké činnosti v přípravě na sucho každý subjekt dělá a na čem je možné 
spolupracovat. Z hlediska krizového managementu se dlouhodobě zabývají vytipováním a zprovozněním náhradních 
zdrojů vody, zejména té pitné. Výsledky poté budou předávat vodoprávnímu úřadu.  Odbor ochrany prostředí se 
zabývá koncepční činností a opatřeními k zadržování vody v krajině. Rádi by našli průsečík mezi nimi a HZS HMP o 
využívání vodních ploch pro účely hašení. Dále předala slovo plk. Ing. Luďku Prudilovi, řediteli HZS HMP. Představil 
sněmovní tisk č. 556, novelu zákona o vodách a principem této novely je přijeti specifických opatření na sucho. 
Účinnost této novely se odhaduje na leden 2021, případně červenec 2021. Hlavní změny v této novele jsou vytváření 
krizové plánovací dokumentace pro sucho, ustanovení nové komise pro zvládání sucha a bude vytvořen stav 
nedostatku vody. Díky vyhlášení tohoto stavu budou moci být vydávána rozhodnutí směřující k omezení spotřeby 
vody z různých zdrojů. Komise pro sucho bude svým zařazením i rozhodováním na stejné úrovni jako komise 
povodňová. Novela reaguje na další právní předpisy a zajímavé je to v oblasti působnosti Správy státních hmotných 
rezerv. Bude umožněno při stavu nedostatku vody bezplatné využívání zásob SSHR. Dále hovořil o vliv sucha na 
požární ochranu. Zaměřil se na příčiny možných požárů v přírodě, které jsou mnohdy těžko zvládnutelné, zejména na 
velké ploše. Při dlouhodobém suchu bude chybět voda pro hašení požárů. Budou vysychat přírodní zdroje a také 
dojde k poklesu schopnosti zásobovat vodovodní systémy (odběr vody z hydrantů). Při velkém odběru mohou 
ohrozit obyvatelstvo zásobováním pitnou vodou, nebo ji znehodnotit. Zatím k regulaci spotřeby vody nedošlo, ale 
kdyby se tak stalo, musí mít HZS HMP určité alternativy odkud vodu brát. Dále pokračoval, že je nutnost mít dostatek 
sil a prostředků vhodně vybavených, jak JSDH, tak i profesionálů na řešení požárů. Jednou z možností je přesun JSDH 
z nižší kategorie do vyšší kategorie ( např. z JPO V, do JPO II) a zajistit jim odpovídající techniku, což je v tomto 
případě velkoobjemová cisterna na zásobování místa požáru vodou. To samé bude platit i u profesionálních hasičů, 
jelikož stálým zdrojem vody bude Vltava a bude také potřeba, v rámci území Prahy, transport vody k místu požáru. 
Dále hovořil o trendech v ochranných prostředcích, kdy by měli být vybaveni dvěma typy ochrany a to na hašení 
požáru v přírodě a v objektech. Další velkou oblastí je provázanost HZS HMP s projekty, které směřují do zachování 
vody v krajině nebo záložní zdroje vody. Ta provázanost je z hlediska možnosti čerpat vodu, ale také mít pro to 
vhodné podmínky (např. zpevněná příjezdová komunikace atd.). Připravil dokument s technickými parametry do 
koncepce pro vybavení HZS HMP a JSDH. Na závěr sdělil, že hasiči mohou být nápomocni při nouzovém zásobování 
pitnou vodou, tím, že zajistí techniku s řidičem na převoz vody. 
 
Diskuze: 
 
předseda Koubek - požádal o zaslání dokumentu elektronicky, tak ať je k dispozici všem členům výboru. 
 
člen výboru Brož - vznesl dotaz, zda se do budoucna počítá s podzemními rezervoáry pitné vody na Smíchově. 
 
ředitelka Štalmachová - odpověděla, že v rámci odboru bezpečnosti pokračuje projekt na hledání náhradních zdrojů 
pitné vody. Jedná se o cenné zdroje pitné vody pro část Prahy. Nyní se tam nachází stavební uzávěra a probíhá 
soudní řízení. Vyjadřovali se k tomuto z hlediska ochrany obyvatelstva. Cílem je, aby byly zachovány a aby je 
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následná stavba nijak neohrozila. Samotný projekt představila Ing. Mgr. Jana Malimánková, specialistka krizového 
plánování. 
 
Ing. Mgr. Jana Malimánková - představila projekt Mapování studní a vrtů na území hl. m. Prahy. Cílem je zjistit, zda 
jsou na území hl. m. Prahy náhradní zdroje vody, které by byly využity při různých mimořádných událostech a 
krizových stavech. Vyhovující zdroje pitné vody poté budou zařazeny do plánu na nouzové zásobování pitnou vodou. 
V I. fázi projektu byla vypracována databáze zdrojů (celkem 12 460) na území Prahy. Vycházelo se z inženýrsko-
geologických map. Kvůli neaktuálnosti mapových podkladů, nemají komplexní přehled o nových zdrojích. Dále byl 
osloven geolog, který na základě určených parametrů roztřídil tyto zdroje do čtyř kategorií. Nyní se zabývají pouze 
nejvydatnějšími zdroji s odhadovanou vydatností vyšší než 0,5 l/s. Dále se zdroje z databáze lokalizovaly díky 
vytvoření mapové vrstvy. Poté byli určení vlastníci (soukromý nebo veřejný). Po tomto bylo zjištěno celkem 112 
veřejných vodních zdrojů. Další etapa zahrnovala pasportizaci těchto 112 studní. Určité parametry studní se 
zaznamenaly do pasportizační karty. Výsledkem je 45 funkčních veřejných zdrojů pitné vody. Nejvíce jich je na území 
Prahy 7, Prahy 16, Prahy 19 a Prahy 8. Nyní se připravuje veřejná zakázka na III. etapu. Budou se provádět čerpací 
zkoušky a odběr s následnou analýzou těchto vzorků. Předpokládají. že tato etapa bude trvat až jeden rok. Rádi by 
došli do fáze, kdy v součinnosti s odborem ochrany prostředí, technickými prostředky i bezpečnostními prvky (např. 
ochranné pásmo), zajistili tyto zdroje pitné vody. 
 
ředitelka Štalmachová - doplnila, že v této práci jim velmi pomohly MČ. Je pozitivní, že cíl, který byl tímto projektem 
vytyčen, bude naplněn. 
 
člen výboru Hanzlík - vítá tento projekt. Dotázal se, zda má HZS HMP techniku na různě mechanicky znečištěnou 
vodu. 
 
plk. Ing. Prudil - odpověděl, že hasičská technika je uzpůsobena na různě kvalitní vodu, ať už se jedná o rybníky, říční 
vodu a další. Rádi by se s tímto projektem propojili a některé z těchto zdrojů určili jako zdroje požární vody. Při 
využívání těchto zdrojů by bylo pravidelně ověřováno, že jsou funkční. Je potřeba si uvědomit, že voda je v Praze 
využívaná zejména na hašení požárů objektů a tato voda by měla být kvalitnější. Jeho ideou je budování zdrojů vody 
přímo na hasičských stanicích. 
 
člen výboru Hora - dotazoval se, zda je možné v souvislosti s novou legislativou využít i soukromé zdroje. Dále se 
dotazoval, zda se řeší s HZS HMP projekty týkající se detenčních nádrží nebo biotopů a poslední dotaz se týkal 
plánování nových vrtů. 
 
ředitelka Štalmachová - odpověděla, že na schůzce s HZS HMP a odborem ochrany prostředí diskutovali využití 
biotopů a detenčních nádrží k účelům hašení. Tím, že se jednalo o první schůzku, tak budou v tomto i nadále 
pokračovat. Dále pokračovala, že využít soukromý zdroj by bylo možné jedině v rámci krizového stavu. Na poslední 
otázku by jistě odpověděli zástupci odboru ochrany prostředí. 
 
plk. Ing. Prudil - reagoval s tím, že hasiči mohou využít jakýkoliv zdroj vody. Mají to dáno zákonem. 
 
člen výboru Mazur - doplnil, že jednotlivé projekty by mohly být doplněny o trativody pro přívalové deště. 

 

5. Zpráva KŘP HMP k bezpečnostní situaci za březen až květen 2020 

 
Úvodní slovo ke zprávě provedl plk. Mgr. Petr Matějček, náměstek ředitele KŘ pro vnější službu. Již od začátku 
března zaznamenali lehký pokles kriminality a pokračovalo to i v průběhu dubna a května. Konkrétně se jednalo o 
pokles v počtu 3 500 trestných činů a s tím souvisí i menší objasněnost. Hlavní důvody byly dva a to, že lidé tráv ili 
většinu času doma a také, že v rámci nouzového stavu jsou navýšeny sazby ze spáchání trestného činu. To 
potencionální kriminálníky odradilo. V oblasti dopravy také došlo k poklesu počtu dopravních nehod, ale věří, že do 
dvou měsíců budou na stejných číslech, jak před nouzovým stavem. Naopak počet vražd se navýšil na sedm. Dále 
informoval, že v rámci přípravy na možnou další vlnu coronaviru jsou připraveni. Mají dostatek ochranných 
prostředků. V personální oblasti nedošlo k zásadním změnám. Nyní doufají, že absolventi středních a vysokých škol 
se budou hlásit a možná tomu napomůže i coronavirová krize, která ukázala, že zaměstnanci ve veřejném sektoru 
mají zajištěn finanční příjem. Nicméně to neznamená, že budou snižovat kvalifikační předpoklady pro potencionální 
uchazeče. Dále upozornil, že proběhla v rámci KŘ Policie HMP reorganizace. Na závěr informoval o tom, že došlo k 
doplnění vozového parku policie. Bude se jednat i o elektromobily.  
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Diskuze: 
 
člen výboru Hora - vznesl dotaz, zda nezaznamenali nárůst počtu případů krádeže kol nebo koloběžek. 
 
plk. Matějček - odpověděl, že nic takového nezaznamenali. 

 

6. Zpráva o činnosti MP HMP za březen až květen 2020 

  
Úvodní slovo ke zprávě provedl Ing. Eduard Šuster, ředitel MP HMP. Informoval o poklesu počtu řešených přestupků 
v oblasti běžné agendy (doprava a veřejný pořádek) o 30 - 70 %. Veškeré síly a prostředky byly směřovány k plnění 
krizových a mimořádných opatření. Nyní se již vrátili do běžného režimu. Navázal na plk. Matějčka, který hovořil o 
nových vozidlech. Byť měnili vozový park již před třemi lety, tak jiný typ vozidla, než je SUV (má vyšší světlost 
podvozku) by si již nepořídili. 
 
Diskuze: 
 
předseda Koubek - vznesl dotaz na personální situaci u MP HMP. 
 
ředitel Šuster - odpověděl, že situace je již 3 - 4 roky stejná. Nyní se čeká, co s trhem práce provede coronakrize. 

 

7. Informace o činnosti ZZS HMP za březen až květen 2020 

 
Úvodní slovo ke zprávě provedl MUDr. Petr Kolouch, ředitel ZZS HMP. Poděkoval za podporu a také za výbornou 
spolupráci se všemi složkami IZS při řešení coronavirové krize. Díky perfektní spolupráci nemuseli snižovat počty 
vozů RZP a občanům se tak dostávalo plnohodnotné péče ze strany ZZS HMP. Než se zprovoznily linky týkající se 
problematiky Covidu - 19, došlo k přetížení linky 112. Díky tomu byla spousta hovorů přesměrovávána na operační 
středisko Středočeského kraje. Na možnou další vlnu související s Covidem - 19 jsou připraveni. Také očekávají, že 
lidé budou trávit léto zejména v Česku, a proto zvažují nasazení cyklohlídek na nejvytíženější cyklostezky v kombinaci 
záchranáře a medika. Rádi by s mediky a studenty záchranářských škol i nadále spolupracovali i kvůli vyhlídce další 
vlny covidu, kdy perfektně zafungovali. Informoval o plánované uzavírce protialkoholní záchytné stanice. Velmi si 
pochvaloval fungování nemocnic v období covidu, jelikož měli k dispozici přesné počty volných lůžek. Fungovalo to v 
rámci operativního dispečinku volných lůžek. Nyní je vyvíjen tlak od ředitelů nemocnic k vypnutí tohoto systému. 
Přál by si, aby to bylo zakotveno v zákoně a dělají maximum pro zachování tohoto dispečinku. 
 
Diskuze: 
 
člen výboru Hora - vznesl dotaz, jak podpořit procesy, které zafungovaly v době coronavirové krize. 
 
ředitel Kolouch - odpověděl, že vše bude záležet na personální politice na Ministerstvu zdravotnictví ČR. Pracovní 
odborné skupiny, které fungovaly jsou pro, ale je otázkou, co útvar přímo řízených organizací pod Ing. Michálkem, 
pod něhož spadají všechny nemocnice. Mají k dispozici statistiky a veškerá data, kterými mohou funkčnost 
dispečinku podpořit. 
 
člen výboru Hora - požádal o zpracování materiálu týkající se této problematiky, s tím, že to předá svým zástupcům v 
Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR. Věří, že ostatní kolegové udělají totéž. Vznesl dotaz, zda zaznamenali větší 
počet sebevražd. 
 
ředitel Kolouch - odpověděl, že materiál zpracují. Po delší době, kdy byli lidé doma, tak zaznamenali více výjezdů k 
událostem typu sebevražda atd, ale nemůže s jistotou říci, zda za to mohl primárně Covid. Data budou lépe 
porovnatelná meziročně. Obecně se Česká republika drží na předních příčkách v počtu sebevražd. Z hlediska 
psychiatrického se rozlišuje jarní a podzimní období. Uvidí se, jak to celé bude vyvíjet v dalším období. 

 

8. Informace o činnosti HZS HMP za březen až květen 2020 
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Úvodní slovo ke zprávě provedl plk. Ing. Luděk Prudil, ředitel HZS HMP. V rámci sledovaného období byla v rámci HZS 
HMP vysoká nemocnost, což zasáhlo do jeho fungování. Všichni díky tomuto dodržovali přísná hygienická opatření. 
Kritickým místem je operační středisko, které nelze ničím nahradit a je dobré se do budoucna zamyslet, jak v této 
věci pokračovat. Plk. Matějček doplnil, že cca měsíc přebírali hovory operačního střediska Plzeňského kraje. Dále 
pokračoval ředitel Prudil. Nyní se snaží nacvičovat zprovoznění záložního pracoviště pro prověření funkčnosti tohoto 
pracoviště. V rámci statistiky je vidět jiná skladba řešených událostí, které souvisí s činností ve společnosti. Došlo k 
poklesu zásahů u dopravních nehod, nicméně již nyní se tato čísla vracejí k normálu. Činnost, kterou prováděli v 
rámci řešení coronaviru byla dekontaminace. Je otázkou, zda nevybudovat pevné dekontaminační pracoviště s 
plnými technologiemi. U mobilního pracoviště je problém, že při dlouhodobém provozu se mohou objevit technické 
problémy. V personální oblasti byl jedním z hlavních úkolů stabilizovat management. To se již děje.  V rámci běžného 
režimu chybí doobsadit 20 míst. 
 
 
Diskuze: 
 
ředitel Kolouch – reagoval s tím, že v rámci projektu nové budovy ZZS HMP doplnili venkovní prostor o možné 
dekontaminační pracoviště. 
 
předseda Koubek - dotazoval se, zda je již známa příčina požáru plastů v průmyslovém areálu na Praze 15. 
 
ředitel Prudil - odpověděl, že pracovali se dvěma verzemi. Podezření bylo na nedbalostní jednání a je stále v rovině 
šetření. 
 
člen výboru Hora - vznesl dotaz, jak se daří obsazovat místa na pozici strojníků. 
 
ředitel Prudil – odpověděl, že je celkově problém s obsazováním těchto míst a jedná se o obecný trend v celé České 
republice. Nároky na tyto pozice jsou větší, jelikož je potřeba zkušeného řidiče s řidičským průkazem typu C. 
Neobsazená místa nejspíše obsadí, ale je to o intenzivní práci např. komunikace se školami. HZS disponuje i vlastní 
autoškolou.  
 
 A další velké téma bylo bydlení pro příslušníky složek IZS. Nynější stav je problémový díky nedostatku bytů,  jejich 
roztříštěnost po celé Praze a také postupné navyšování nájmů. Navíc jsou do těchto domů ubytovávány skupiny osob 
sociálně slabších. Vize do budoucna je získání části bytů z různých developerských projektů. Velká část zastupitelů se 
neztotožňuje s bytovou politikou radního Zábranského, která je cílena zejména na osoby sociálně slabé. Také 
zaznělo, že městské části prodávají byty, které již nechtějí spravovat a nejsou nabízeny k odkupu Praze. Bylo 
namítáno, že městská část může prodávat byty pouze se souhlasem zástupce hlavního města Prahy. A další námět 
bylo zapojení příslušníků IZS do družstevního bydlení za zvýhodněných podmínek. 

 

9. Informace o činnosti Správy služeb HMP za březen až květen 2020 

Úvodní slovo ke zprávě provedl Mgr. Tomáš Stařecký, ředitel SS HMP. Opět znovu všem poděkoval za výbornou 
spolupráci mezi všemi zainteresovanými subjekty v rámci zvládání coronavirové krize. Letošní dvě cvičení zaměřená 
na protipovodňovou ochranu jsou zrušena, z toho jedno bude uskutečněno příští rok. Nyní vykonávají svou hlavní 
činnost a to jsou odtahy v součinnosti s MP HMP. Novela zákona (týká se zejména vozidel, kterým chybí technická 
prohlídka), která zjednodušuje celý proces odstraňování vraků, je již schválena. Ihned si požádali o změnu zřizovací 
listiny. Výsledky bude předkládat na zářijovém jednání výboru. Během května MP HMP oznámila 130 případů 
podezření na vrak a 380 vozidel, kterým chybí technická prohlídka. SS HMP provedla již 75 šetření a 50 již bylo 
odesláno na lustraci na odbor dopravněsprávních činností Magistrátu. Dohodli se i na zrychlení celého procesu. Na 
závěr hovořil o výcvikovém středisku v Žihli. Během nouzového stavu zaměstnanci ze Žihle šili roušky. Do budoucna 
by se v tomto zařízení mohly vařit jídla (až 300 denně) pro potřeby Magistrátu a složek IZS, pokud budou mít k 
dispozici zařízení na rychlé zmrazování potravin. 
 
Diskuze: 
 
Ředitel Kolouch i ředitel MP HMP by uvítali řešení zásobování jídel v rámci uceleného kontrolovaného systému. 
 
člen výboru Hanzlík - poděkoval všem subjektům podílející se na zvládnutí nastalé situace. 
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ředitelka Štalmachová - informovala o tom, že nyní probíhá sběr dat pro získání zpětné vazby z celé coronavirové 
krize od všech složek IZS a dalších zainteresovaných subjektů. Bude vytvořena závěrečná zpráva a bude předložena i 
na jednání Výboru pro bezpečnost ZHMP. Také se zmínila, že v Praze jsou nyní ohniska nákazy covidem ubytovny 
stavebních dělníků. Pro hygieniky to není jednoduchá situace, jelikož se jedná zejména o cizince a náročné je v tomto 
případě i trasování. 

 

10. Různé a závěr 

Předseda Koubek poděkoval všem zúčastněným a ukončil jednání v 17:17 hod. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Martin Pacovský, člen Výboru pro bezpečnost ZHMP  

Zapsala: Ing. Veronika Křižanová, MHMP - BEZ MHMP  

Mgr.  Jiří Koubek, DiS. 
předseda Výboru pro bezpečnost ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Markéta Štalmachová 
ředitelka BEZ MHMP 

 


